
 

Protokoll nr. 5 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2024-06-03 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Erik Nilsson, Thomas Eriksson, Robin Ludvigsson, 
Katarina Theander, Björn Denkvist, Jonny Mattson 

Övriga: KUA Jerry von Hausswolff  

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
Just nu 609 865:- på kontot  
 
Gelleråsen 10/6 slutbetalt (20 946:-) Separat faktura för maten kommer. 
 
Distriktstian (84 276:-) inte utbetald. Påminnelse gjord till kansliet som lovat utbetalning under v24. 
 
Banhyran till GTR har vi inte betalat ännu. 
 
5. Information  
Ingen övrig information togs upp. 
 
6. Styrelseärenden  

• Profilkläder - beställt?  
Regnjackan som vi köpte in tidigare har utgått. En ny modell har föreslagits och kostnaden blir 
200kr mer än tidigare. Förut kostade den 89kr. Vi beställer extra av small, medium + large att 
ha i containern. Robin löser det sista och lägger beställning så fort det går så att vi kan få 
kläderna. 

 

• Knix, free of charge, status? Remitterat till resursgruppen 12/2.  
Fortsatt positivt men någon förutom resursgruppen behöver ta ansvar för eventet. 
Omvandla en redan bokad knixkurs för enkelhetensskull, förslagsvis den 25/8. 
 
Styrelsen beslutar att köra gratisknix med medlemskrav, den 25/8 med drop-in. Deltagaren får 
boka in sig själv på plats. Gruppindelning vid förarmötet. Bjuder på lunch tex korv med bröd. 
Björn är kursledare. 

 
7. Verksamhetsärenden  

• Bemanning–Nyckelfunktioner(KL/DC)  
Vi har fortsatta stora personberoenden, det behöver lösas. 
Få fler som tar större ansvar så att vi kan hjälpas åt med kursledaransvar. KL innebär 
administrativt arbete och få ihop kurserna med info, personal m.m. Tomas, Katarina är 
intresserad att ta någon kurs. Gå ut med information till funktionärerna om läget och att vi 



behöver avlasta. Det går även att vara två på en kurs tex dela upp det administrativa och 
aktiviteten på plats. 
 
Vi behöver även fördela arbetet på våra funkisdagar på storbana. Fördela arbetet bättre 
mellan instruktörerna. Instruktörer krävs för att kunna köra dagarna, de personerna får offra 
sin egenträning. 
 
Styrelsen beslutar om ersättning för en BKK-kurs (kursavgiften) eller ersättning i form av 
reseersättning + boende för de som ställer upp i de roller som krävs för att bedriva en 
funkisdag. 
 

• Fortsatt en aningen ljummet intresse, KL behöver löpande jaga in funkisar 
Få fler att boka sig tidigare. Det blir lätt hänt att folk bokar sig sent eller dyker upp på plats. Då 
kan chansen vara att funkisar har ställt upp fast de ”inte kan” och vi får ett överskott istället. 
 

• Examination aspiranter 
 
Pontus Lenell, kanske Björn. Andre flaggar för död hoj. Övriga oklar status, det har inte varit så 
många aspiranter på kurserna. 
Eget ansvar att styra över sin aspirantroll och utveckling. Otydligt vad som gäller ang. vart 
aspiranter bör jobba. Många väljer att jobba på storbana men det är i den lokala verksamheten 
som krutet behöver läggas. Förtydligas ytterligare till aspiranter. 

 
8. Medlemsärenden  
Medlemsdag 25 augusti 
 
9. Media  
Tomas gör en video om grus. 
 
10. Övriga frågor  
CFMoto har Tomas haft fortsatt kontakt med. En 800cc kan de ev. låna ut. 
 
11. Nästa styrelsemöte  
Bestäms senare. 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 
Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Sekreterare Ordförande 


